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博士学位论文评阅书
Doctoral Dissertation Review Form
论文题目Dissertation Title                                                
作者姓名Student Name                                                 
学位类别Degree Category                                                
学科（专业）Subject(Major)                                                    
研究所（院系）Institute/Department                                    
中国科学院大学制
©University of Chinese Academy of Sciences
填 表 说 明

1. 本表内容须真实、完整、准确。

2. “学位类别”名称：学术型学位填写哲学博士、教育学博士、理学博士、工学博士、农学博士、医学博士、管理学博士等；专业学位填写工程博士等。

3. “学科（专业）”名称：学术型学位填写“二级学科”全称，专业学位填写“培养领域”全称。

Instructions
1. Please fill in the form truly, completely and accurately.

2. “Degree Category” can be divided into Academic Degrees and Professional Degrees.

For Academic Degrees, please fill as follows: Doctor of Philosophy, Doctor of Education, Doctor of Science, Doctor of Engineering, Doctor of Agricultural Science, Doctor of Medicine, Doctor of Management, etc.
For Professional Degrees, please fill as follows: Doctor of Engineering, etc.
3. “Subject (Major)”: for Academic Degrees, fill in the full name of its sub-discipline; for Professional Degrees, fill in the full name of the specific degree title.
学术道德评价 Research Ethics Assessment
（一票否决One-Vote Veto）
	评价要素Aspects
	评价意见（请在相应栏内划“√”）
Comments (Please mark “√”in the corresponding column)

	是否存在剽窃他人成果、伪造数据、由他人代写等严重作假行为
Whether there is any academic misconduct, such as plagiarizing, forging data, using ghostwritten, etc.
	□是（具体说明存在的问题）
    Yes (Please specify the problem)



	
	□否No


评阅意见 Review Comments
	评   价   要   素
Aspects
	权重
Weight　
	具体得分
（百分制）
Score(0-100)

	1
	论文选题
Topic
	选题的理论意义、实用价值
Theoretical and practical value of the selected topic
	10%
	　

	2
	文献综述
Literature Review
	反映该学科及相关领域的前人成果和前沿动态
Whether the dissertation reflects the existing research and latest trends
	15%
	　

	3
	创新成果
Innovation Aspects
	论文成果创新性，对学科发展、技术进步、经济建设、国家安全等方面产生的影响和贡献
The innovative aspects of the dissertation, whether the thesis contributes to discipline development, technical advances, economy or national security
	40%
	　

	4
	基础理论和专门知识
Basic and Professional Knowledge
	基础理论的宽厚度、坚实度，专门知识的系统性、深入性
The depth of the basic theories and professional knowledge
	10%
	　

	5
	科研能力
Research Capability
	论文体现科研潜质与独立科研能力
Independent research capabilities of candidate
	15%
	　

	6
	论文写作
Writing
	论文结构、撰写规范性；文字表达准确、清晰和流畅性；引文严谨、规范性
The logic and the standardization of the dissertation; the language and expression; the reference, etc.
	10%
	　

	总体评价 Overall Comments
	总分
Total
	　


注：“分数”栏每项均按百分制整数评分，各项满分均为100分。评分分为四档：大于等于90分为优秀；大于等于75分小于89分为良好；大于等于60分小于74分为一般；小于60分为差。
Note: Score≥90, Excellent; 75≤Score＜89, Good; 60≤Score＜74, Fair; Score＜60, Poor.
	对学位论文的学术评语：（请对论文的学术水平、创新性做出简要评述，包括选题意义，文献资料的掌握，论文创新之处，写作规范和逻辑性等。还须明确指出论文中存在的问题和不足之处。可另附页）
Review Comments (on the theoretical significance and practical value of the topic selected, the application of existing literature and materials, the innovative aspects of the dissertation， achieved results and their value, the standardization and logic of the writing, and the problems and deficiencies. Use additional sheet(s) if necessary.)


	是否同意组织学位论文答辩

（请在相应栏内划“√”）Whether final oral defense is approved (Please mark “√” in the corresponding column)
	□同意答辩Yes
□修改后答辩Yes, but only after revision
□不同意答辩No

	评阅人签名
Signature
	
	工作单位
Organization
	

	专业技术职务
Professional Occupation
	
	评阅日期
Review Date
	

	是否博导
Doctoral Supervisor or Not
	
	联系地址
Address
	

	邮政编码Postcode
	
	电 话Tel
	

	E-mail
	


博士学位论文评阅人

Reviewer of Doctoral Dissertation
聘   书

Letter of Appointment

尊敬的           专家：

Dear Prof.                
我单位          专业的博士研究生          已完成学位论文。现聘请您为论文的评阅人，对该研究生的学位论文进行审阅并写出评语，并请于      年    月   日前，将学位论文评阅书和学位论文按以下地址寄回。

The doctoral candidate            , majoring in             has completed the dissertation. Now we would like to invite you as the Reviewer to review and comment on the dissertation. Please send the Review Form and the dissertation back to the following address before            .
研究所或院系名称Institute/Department：                                              

通讯地址Address：                                                             

邮政编码Postcode：                                                          
此致

敬礼！

Best Regards!
研究所或院系（公章）Institute/ Department (with Stamp)
年    月    日(Year/Month/Date)
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